
Jongeren vertellen over onvergetelijke bedevaart
 
Helemaal thuis in Taizé
 

Joris van Helden en Lisette van der
Knaap hebben vorig jaar genoten in
Taizé.
FOTO THIERRY SCHUT.

NAALDWIJK
Het Franse Taizé trekt al jaren
duizenden jonge bedevaartgangers
uit heel Europa. Joris van Helden
en Lisette van der Knaap
vertegenwoordigden vorig jaar het
Westland. Deze zomer vertrekt er
opnieuw een delegatie.

FRANK DE KLERK

Komende zomer gaat er weer een
groep enthousiaste jongeren vanuit
het Westland en omgeving op
bedevaart naar Taizé. Zij zullen
daar van 26 juli tot 3 augustus
verblijven. Zondag 23 maart is er
om 12.00 uur een
informatiebijeenkomst in de
Ontmoetingskerk in Naaldwijk.

Oud-deelnemers Joris van Helden
(16) en Lisette van der Knaap (22)
vertellen over hun 'overgetelijke
ervaring': ,,Na Taizé had ik het
gevoel dat ik weer terug was in een
andere wereld. Ik kon het mijn
ouders niet uitleggen,'' zegt Van
Helden uit Naaldwijk. ,,Ik ging er
heen voor de rust. Ik was een tijdje
erg met mijzelf bezig en wilde op
school beter mijn best gaan doen.''

Plek

Volgens de student aan de
horecavakschool brood en banket
helpt de bedevaartreis naar Taizé
veel jongeren om hun plek in het
leven te vinden. Van der Knaap
(27), technisch tekenaar, zegt dat

Taizé veel ruimte biedt: ,,Ik zag
veel mensen huilen. Dat mag en
kan allemaal. Het is de sfeer en de
omgeving. Taizé ligt prachtig in de
groene heuvels.''

Een bedevaart naar Taizé is geen
vorm van luxe. De deelnemers
slapen in tenten en het eten is
sober. Dagelijkse werkzaamheden
als schoonmaken en afwassen
worden onder elkaar verdeeld.
Daar staat tegenover dat de
reiskosten van 225 euro geen
belemmering zijn om deel te nemen
en de Taizé-beleving te ondergaan.

Dominee Irene van der Meulen is
inmiddels vijf à zes keer in Taizé
geweest. Zij was 17 jaar toen ze er
voor het eerst was. Dat was op een
kerkelijke reis. ,,Het is een heel
inspirerende plek waar je in
spirituele zin bevestiging krijgt dat
je er mag zijn,'' zegt Van der
Meulen. ,,Je wordt gewaardeerd
om wie je bent. Iedereen zal er zich
thuis voelen. Ook ben je er echt
niet alleen maar zwaar met het
geloof bezig.'' Toch heeft Taizé een
vast dagritme bestaande uit drie
kerkdiensten. Voor het ontbijt,
tegen het middaguur en in de
vroege avond roepen de klokken
op tot gebed. Na het ontbijt geeft
een van de broeders van Taizé
bijbelstudie.

,,Het gaat om vragen als: Wat haal
je uit de tekst? en waar gaat het
over?'' zegt Van Helden. ,,Wij
vragen aan de andere mensen hoe
zij er tegenaan kijken.''

Van der Knaap valt hem bij: ,,De
ene keer gaat het om de tekst,
maar de andere keer vertellen
mensen over hun leven en wat het
Bijbelverhaal voor hen betekent.''
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